

Årsmöte Anneboda Villaförening 3. april 2019 klockan 18.00

Närvarande: Mart Pöld, Dian Pöld, Kristina Hammar, Lars Fröjd, Jonas Didriksson och Kjell Ågren

Dagordning

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.10

2. Godkännande av dagordning

Årsmötet godkände dagordningen

3. Mötets behöriga utlysande

Inbjudan kom i god tid (2 veckor före mötet)

4. Val av ordförande samt sekreterare till årsmötet

Jonas Didriksson (A40) var ordförande och Diana Pöld (S42) var sekreterare

5. Val av två justeringspersoner till årsmötet

Kristina Hammar (S44) och Kjell Ågren (S14)

6. Godkännande av verksamhetsberättelse

Styrelse har haft ett möte. Det flesta frågor har styrelsen tagit upp via mejl inom styrelsen. Styrelsen har bestämt datumen till Sommarfest 15 juni, Klämmans vår fix 19 maj och Klämmans höst fix 6 oktober. Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen.

7. Godkännande av revisionsberättelse

Revisor Irene Öhrn Franzen (S33) gjorde revisionsberättelsen och årsmötet godkände den. Se bilaga

8. Ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet gav ansvarsfrihet för styrelsen

9. Val av styrelserepresentanter för kommande verksamhetsår

Ordförande Mart Pöld(S42) på 2 år

Vice ordförande Diana Pöld (S42) på 1 år

Suppleant Lennart Sandgren (S30) på 1 år

Revisor Irene Öhrn Franzen (S33) på 2 år

På hemsida anneboda.se finns styrelsens nuvarande sammansättning.

10. Val av revisorssuppleant

Styrelsen har bara 1 revisor och om det behövs en suppleant så ordnar styrelsen det via kontaktväg.

11. Val av valberedning

Robert Barani (A48) på 2 år

12. Fastställande av medlemsavgift

Medlemsavgift blir 150:- Årsmötet bestämde att inte höja utan att försöka få fler medlemmar istället. Se hur året löper och ta ställning i nästa årsmötet.

13. Motioner

Kristina Hammar (S44)

- Att vi som förening uppmanar berörd myndighet att ploga Sylvestergatans trottoar kommande vinter

- Att infarten till Klämman håller en gång fri från snö så att barn och barnvagnar har en möjlighet att ta sig in på lekplatsen

- Att vi uppmanar boende och deras vänner att respektera att ändarna på Sylvestergatan hålls fria från bilar enligt skyltar som tydligt anger var det är tillåtet att stå

- Att vi alla hjälps åt att hålla gatubrunnarna fria från snö för att inte hindra smältvattnet att rinna ner

Barbro och Ulf Mittag-Leffler (S12)

Jag kan bara delge de återkommande kontakterna med Trafikkontoret-Stockholm stadstrafik om utemiljö angående den återkommande nedkörda gräsmattan längs cykel och gångvägen från Sylvestergatan 10-12 mot Lisebergs bollplan. Återställt i slutet av sommaren -18 nu lika nedmejat igen. Om trafikhindret stängs så kör man gärna bredvid!! Det har efter kontakter i höstas utlovats återställning! Vi får se. Således mest för kännedom!

14. Övrigt

Hemsida kostar 2537:- Jonas Didriksson (A40) undersöker möjligheten att hitta en bättre och billigare lösning och håller styrelsen informerad angående detta.

Fler medlemmar – Kristina Hammar (S44) erbjöd sig själv att skriva vad villaföreningen gör och varför man skulle vilja vara med. Hon vill hjälpa till och har en önskan om att få en lista över medlemmar. Jonas Didriksson (A40) och Mart Pöld (S42) gick runt och pratade för att få mer medlemmar. Plan i år är att få ihop minst 35 medlemmar!!!!!!

Mart Pöld(S42) har ringt till Älvsjö stadsdelsnämnd och resultatet blev en ny Klämman skylt.

Vatten kvaliteten på Sylvestergatan

Mart Pöld (S42) informerade om vatten frågan och provtagningar. Den sista provtagningen som gjordes hade Sylvestergatan 36 tre gånger högre än gränsvärde för järn. Vi har nu kontakt med Stockholms Vatten via Roger Johansson och han skickade följande mejl till Mart Pöld (S42).

Igår fick jag ett mejl från vår upphandlingsenhet om att avtalet är klart och att det kommer att bjudas in till träff med de olika entreprenörerna under veckorna 8 och 9. Där tänkte jag vara med och se vilka som på bästa sätt kan tänkas bidra med den informationen som jag behöver för att kunna gå vidare med utredningen. Skönt att det börjar röra på sig i alla fall. Förhoppningsvis kan jag ha så mycket kött på benen framåt sommaren att jag kan lämna över till projektenheten som sedan kommer att driva projektet.

Mvh Roger

Föreningen arbetar kontinuerligt med frågan och återkommer när vi vet mer.

Mötet avslutades klockan 21.00

Vid pennan Diana Pöld (S42)



Justeringsperson Kristina Hammar (S44)



Justeringsperson Kjell Ågren (S14)

